

TABLE OF CONTENTS 目 录

In Western Hubei Control of the Black Shale Source Rocks by Yichang Up
(鄂西地区宜昌上升对黑色页岩烃源岩控制)

Y. ZHU, B. CHEN, J. Z. JIANG, H. LI, C. NIE, X. Y. ZHANG.....391

**Main Sedimentary Characters of the Tongbomiao-Nantun Formations in the South Buir Sag,
Tamtsg Basin in Mongolia**

(蒙古国塔木察格盆地南贝尔凹陷铜钵庙组 – 南屯组的主要沉积特征)

G. Y. WU, G. GAO, D. F. ZHU, J. K. WANG, S. J. LIU, X. D. SUN, H. LIU, C. B. LI, Q. LI, G. ZHANG.....397

**Formation Pressure Prediction Technology and Its Application in 3D Area of Northern Block Well
Dong 2, Central Junggar Basin**

(地层压力预测技术及其在准中董 2 井北三维区的应用)

S. H. WANG, J. H. ZHANG, H. J. QIAN.....414

The Paleogene Sequence's Character of the Thickness in the Qikou Sag
(歧口凹陷下第三系层序地层厚度特征)

X. B. CHEN.....421

**Geophysical, Geochemical and Geological Characteristics and Tungsten Polymetallic Ore
Prospecting Perspective Analysis, Longtanxia, Jiangxi**

(江西赣县龙潭下地区物、化探及地质特征与钨多金属矿找矿远景分析)

Y. ZENG, H. Y. LI.....427

Extraction of Ore-Controlling Factors Based on Three-Dimensional Geological Model
(基于三维地质模型的控矿因素提取)

J. W. ZHU, X. C. MAO, Y. ZHAO, H. DENG, Z. K. LIU, M. M. ZHANG.....435

The Study of Qikou Sag Tectonic Style

(歧口凹陷构造演化特征)

X. B. CHEN.....449

**Reservoir Feature of the Middle-Deep Strata in Suning-Dawangzhuang District of Jizhong and
Its Influencing Factors**

(冀中肃宁 – 大王庄地区中深层储层特征及控制因素)

Y. B. WEI, J. P. WU, H. X. WANG.....460

Formation Mechanism and Alteration of Clay Minerals in Clastic Rocks

(陆相碎屑岩中粘土矿物的形成机理及蚀变规律)

Z. B. LIU, X. F. TAN, J. WANG, T. RAN, J. SHEN, X. F. XU, F. JIANG.....467

Large Molybdenum Deposit Exploration and Prospecting of Yuanlingzhai

(园岭寨大型钼矿床的勘查与找矿)

Y. ZENG, H. Y. LI.....480